



北維州實驗中文學校 Northern Virginia Experimental Chinese School
課外活動課列表 Extra-Curricular Class List
2017 青少年春季班 Youth Spring 2017

Youth Class 4:00-4:50 pm (Recommended Age)*	Class Fee	Material Fee/Equipment Required
卡片藝術班 Art and Handcraft (4 Classes) (8+) New	\$30*	\$60* material fee paid to instructor.
國畫初級班 Chinese Painting New (12 Classes) (8+) 國畫進級班 Chinese Painting Return (12 Classes)	\$120	宣紙、國畫筆 (一大一小)、墨汁、 硯台 (或小碟子)、黑布 Chinese Painting Paper, Chinese Painting Brushes (1 large & 1 small), Ink, Ink Dish, Black Cloth
書法親子班 Parent and Me Chinese Calligraphy (5+) (8 Classes) New *Parent participation is required.	\$75	宣紙、毛筆、墨汁、硯台 Chinese Painting Paper, Brushes, Ink, Ink Dish
古箏班 GuZheng (8+) (10 Classes)	\$100	古箏 GuZheng (Please contact the instructor for rental options.)
武術初級班 KungFu Beginner (7+) (7 Classes) New	\$70	-
扯鈴新生 Chinese Yoyo New (10 Classes) (Birthday before 1/1/2010)	\$70	扯鈴 Chinese Yoyo (Can be purchased from the instructor.)
扯鈴現有學生 Chinese Yoyo Return (10 Classes)	\$70	扯鈴 Chinese Yoyo (Can be purchased from the instructor.)
網球 Tennis (8 Classes)	\$60	網球拍 Tennis Racket

* Please send the class fee (payable to ECS) and material fee (payable Huey Tsao) by Feb. 26 to the ECS Office.

行事曆 Calendar

Youth Spring 2017												
Date	5-Feb	12-Feb	19-Feb	26-Feb	5-Mar	12-Mar	19-Mar	26-Mar	2-Apr	23-Apr	30-Apr	7-May
Art and Handcraft						1	2	3	4			
Chinese Painting	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12
Chinese Calligraphy					1	2	3	4	5	6	7	8
GuZheng	makeup	makeup	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
Kung Fu			1	2	-	3	4	5	6	7		
Chinese Yoyo	1	2	3	-	-	4	5	6	7	8	9	10
Tennis					1	2	3	4	5	6	7	8



北維州實驗中文學校 Northern Virginia Experimental Chinese School
課外活動課列表 Extra-Curricular Class List
2017 青少年春季班 Youth Spring 2017

注意事項

- 支票抬頭請填寫『ECS』繳給課外活動課負責人。請為每個報名成員和課程分開開立支票。
- 第一次上課才繳費者，學校將額外收費十五元遲交費。
- 現任中文學校學生家庭成員，請於 [ECS Online](#) 報名，否則學校將另外收取每家二十五元註冊費。
- 非現任中文學校學生家庭之成員，學校將收取每家二十五元註冊費。
- 中文學校校外人等，學校除收取每家二十五元註冊費，學費加收百分之五十。
- **在報名截止日後，學校有權取消未達開課人數要求或因場地變動而無法開課的課程。**家長可選擇退費或報名其他的課外活動課。學校有權作實際狀況更動課外活動課相關規定。如有任何異動發生，學校將儘早通知相關家長。
- 無論學生是否到達建議年齡，如果學生注意力或身手敏捷度不夠或時常擾亂上課，家長需依照教師指示從堂輔導。
- 師資及課程細節，請至 [實驗中文學校課外活動課網站](#) 閱覽。

Notes

- Please make check payable to "ECS" and submit it to Extra-curricular Class Coordinator. Please issue separate checks for each participant and class.
- An additional \$15 late fee required for payment received after the first class has started.
- For current ECS families, please register [ECS Online](#) to avoid a \$25 per family registration fee.
- A registration fee of \$25 per family is required to register non-current-ECS families.
- Families have no current or past tie to ECS pay 150% of Class fee in addition to a \$25 per family registration fee.
- **The class may be cancelled due to lack of facility or participants after the registration deadline.** The fee will be refunded or you may choose to register in another class. NVAECS has right to adjust the event due to school operational need, a change notice will be sent out to confirm. In the case ECS needs to adjust the class, ECS will do its best effort to notify the class as early as possible via the contact information provided in the application form. Please also refer to school Finance rules and regulation if you have any need.
- Regardless of whether a student has reached the recommended age, if s/he does not have the necessary attention span or skills to participate in a class/club or is a significant distraction to others, parental involvement is required under instructor's direction.
- Please visit [NVAECS Extra-Curricular Class website](#) for instructor's bios and class details.